
Витяг з протоколу №2 

засідання навчально-методичної ради з якості НСІ НУВГП 

від 19 жовтня 2023 року 

Голова – Фізик І.В. 

Секретар – Кондратюк Н.В. 

Присутні: 

Грицюк І.І. – заступник директора з навчальної роботи, заступник голови науково-

методичної ради з якості; 

Івашинюта Сергій Володимирович, завідувач кафедри лісівництва; 

Вибойчик Оксана Остапівна, завідувач кафедри гуманітарних та загальнотехнічних 

дисциплін; 

Ціпан Юлія Романівна, старший викладач кафедри лісівництва. 

 Юрченко Ярославна Андріївна, студентка 2 курсу, денної форми навчання. 

СЛУХАЛИ: завідувач кафедри лісівництва Сергій ІВАШИНЮТА про аналіз узагальнених 

результатів опитування здобувачів випускового року навчання бакалаврського рівня 

щодо якості освітніх програм за 2022-2023 н.р. 

Завідувач кафедри лісівництва представив динаміку отриманих відсотків відгуків за роками, 

середні бали за критеріями, таблицю-світлофор із найнижчими та найвищими середніми 

балами за критеріям. 

Сергій Івашинюта наголосив, що зберігається тенденція критеріїв з найнижчими балами за 

декілька років поспіль з 2020 по 2023 роки, а саме: «До викладання залучались 

професіонали-практики», «Я долучався(лася) до аналізу та оновлення освітньої програми» та 

«До викладання залучались професіонали- практики». 

ВИРІШИЛИ: 

 розмістити інформацію про аналіз узагальнених результатів опитування здобувачів 

випускового року навчання бакалаврського рівня щодо якості освітніх програм за 2022-2023 

н.р. на вебпорталі НСІ НУВГП у розділі «Якість освіти»; 

– під час засідань науково-методичних рад з якості детально проаналізувати результати 

анонімного онлайн-опитування бакалаврів випускового року навчання щодо якості освітніх 

програм; 

– рекомендувати гаранту освітньої програми продовжувати формувати бази відгуків 

бакалаврів випускового року навчання стосовно якості освітньої програми за роками, 

звертаючи особливу увагу на відкриті запитання з конкретними пропозиціями, та брати до 

уваги зазначені відгуки під час щорічного моніторингу та періодичного перегляду освітньої 

програми. 

Голосували «за» – одностайно. 

 

Голова Ігор ФІЗИК 

Секретар Надія КОНДРАТЮК 


